
Bewoners boos, gemeente blijft bij 

ondergrondse containers Tuinwijk 

De gemeente Utrecht is niet van plan het ingezette traject om ondergrondse afvalopslag te 

introduceren in Tuinwijk en de Vogelenbuurt te wijzigen, nu de plaatsing van de eerste 

containers op veel verzet stuit. 
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Bij Tapperij Thijs en Johnny’s Burger Company op de hoek van de Adelaarstraat/Van 

Noortstraat rees verzet tegen de beoogde locaties. Terwijl eerstgenoemde nu blij is dat de 

beoogde container van zijn terras af is, baalt laatstgenoemde omdat ze nu bij hem voor de 

deur komen.  

Ook bij de plaatsing van een container pal voor restaurant Tijm aan de Pieter Nieuwlandstraat 

ontstond wrevel. Voor die locatie zoekt de gemeente nu noodgedwongen een nieuwe plek, 

zegt gemeentewoordvoerder Matthijs Keuning. ,,Bij het graven van een proefgeul zaten er 

twee jaar geleden nog geen leidingen in de weg. Tussen toen en nu zijn er leidingen 

aangelegd. Als we gaan graven doen we navraag bij alle beheerders, maar niet alles is bekend. 

Dus kwam de bekabeling woensdag pas aan het licht.’’ 

Zorgvuldig 

Dat betekent: een zoektocht naar een nieuwe plek. Inclusief het overdoen van de hele 

procedure inclusief bezwaarschriftrondes. De container bij Johnny’s Burgers blijft waar-ie 

gepland is: op zijn stoep. ,,De reacties van de ondernemers begrijpen we, maar er is een 

zorgvuldig traject aan de plaatsing voorafgegaan, inclusief inspraakrondes. Alleen in het geval 

van Tijm en Johnny’s Burgers zaten er andere ondernemers in het pand (een Grieks eethuis 

Dimitra en Domino’s Pizza) toen de definitieve afspraken werden gemaakt.’’ 

In de loop van 2017 is nog een aantal locaties gewijzigd, mede na bezwaren van 

omwonenden. ,,En ook nu kijken we of we bezwaren weg kunnen nemen door de containers 

bijvoorbeeld een metertje te verplaatsen.’’ De uitrol van het gehele plan zoals het is ingezet 

gaat dus door. ,,Dat proces is goed verlopen, hoewel het lang heeft geduurd. Onderweg loop 

je altijd tegen communicatiestoornissen op, maar we informeren iedereen zo breed mogelijk 

en denken overal mee. Dat is soms lastig omdat iedereen voor het dynamisch afvalophalen is - 

daar heeft iedereen straks profijt van - maar veel mensen de bakken liefst niet voor hun deur 

hebben en het in wijken met dichte bebouwing schipperen met ruimte is.’’ 

Bezwaar 

Tuinwijk-bewoonster Desiree de Graaf roert zich als eerste niet-onderneemster. Ze krijgt een 

vuilcontainer voor haar deur aan de Jacob van de Borchstraat. Ook al lijkt het een gelopen 

koers, ze overweegt – samen met restaurant Soy aan de Antonius Mattheuslaan die ook een 

container naast de deur krijgt – alsnog bezwaar te gaan maken. ,,We zijn als bewoners 
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gewoon niet goed geïnformeerd. Er is anderhalf jaar terug een keer proef gegraven, er is 

tussentijds info verspreid over de nieuwe manier van inzamelen, maar dat het definitief deze 

locatie is geworden is een verrassing. Het klopt niet dat je als bewoner dat soort dingen zelf 

uit moet vogelen. Het voelt alsof er ineens een container je tuin in wordt gesleurd. Zo mag een 

gemeente niet met inwoners omgaan.’’ 

De containerkwestie komt donderdag aan bod in de Utrechtse gemeenteraad als de VVD 

vragen stelt over alle commotie die de afgelopen dagen is ontstaan.  

 


